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Agendapunt  forumvergadering mei 2018 

 

 TOEZEGGINGEN EN MOTIES:  
STAND RAADSPERIODE 2018-2022 

bijgewerkt t/m toezeggingen mei 2018 
 

 
 
 

Datum en soort vergadering Omschrijving toezegging Voortgang 
 

portefeuille 

1.    

Raad 13 december 2016 
 
 
 
 
 

Naar aanleiding van extra agendapunt  
ingebracht door de heer Bolte (PvdA)  
over uitwerking parkeertarieven: 
 
Wethouder Van Hemert zegt toe in het  
eerste kwartaal 2017 in gesprek te gaan  
met Q-park over contract. 

Voorstel: handhaven 

Overleg is gestart met Q-park, de 
eigenaren en de gemeente Rijswijk 
met het doel de mogelijkheden te 
onderzoeken. 

B. Lugthart 

2.    

Raad  
6 juni 2017 
 
 
 
 
 
 

Naar aanleiding van het onderwerp Gebiedsvisie 
In de Bogaard en een amendement van GL  
over het inspraaktraject zegt de burgemeester 
toe te kijken naar de mogelijkheden en  
noodzaak van een actualisatie van de  
huidige Inspraakverordening uit 2006.  
 

Voorstel: handhaven M. Bezuijen 

3.    

Forum Stad 28 november 2017 
(Huis van de Stad) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De heer Dolmans verzoekt de financiële gegevens  
voor de aanbesteding indien mogelijk zoveel mogelijk 
openbaar te maken. En ook het opsplitsen van de  
opdracht in meerdere aanbestedingen te onderzoeken. 
Dit bevordert o.a. de transparantie. 
 
Wethouder Dierdorp zegt toe met aanbestedings- 
specialisten te kijken naar de mogelijkheden van het  
openbaar maken van zoveel mogelijk financiële  
gegevens. 
 

Voorstel handhaven B. Lugthart 
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4.    

 
Raad 12 december 2017 
 
 
 
 
 

Mevrouw Alberts (GroenLinks) merkt op dat de  
gemeente Amsterdam per 1 januari 2018 de  
zogenaamde ja-ja sticker gaat invoeren. Er mogen dan  
alleen nog reclamefolders bezorgd worden bij mensen  
die daar met een sticker op hun brievenbus om vragen.  
Het ook in Rijswijk invoeren van het  
zogenaamde "opt-insysteem voor ongeadresseerd  
reclamedrukwerk" belast het milieu minder en draagt  
bij aan de realisatie van de ambitie uit het  
meerjarenactieplan Duurzaamheid om afvalstromen  
te verminderen. 
 
De voorzitter geeft aan dat het college sympathiek staat  
tegenover het voorstel van GroenLinks. Een  
opt-insysteem zou zeker bijdragen aan het  
terugbrengen van het reclamedrukwerk. In de  
gemeente Amsterdam zijn de bij het drukwerk  
betrokken partijen echter inmiddels een juridische  
procedure begonnen tegen de genomen maatregel.  
De voorzitter vraagt mevrouw Alberts om de uitkomst daarvan af te  
wachten. Als die uitkomst positief is voor  
de gemeente Amsterdam zal het college van B en W  
van Rijswijk bekijken of het een voorstel voor  
eenzelfde maatregel wil doen aan de raad en wat dat  
dan betekent voor de dienstverlening van de  
gemeente. 

Voorstel: handhaven B. Lugthart 

7.    

Forum Stad 20 februari 
2018 
 
 
 
 

Mevr. Alberts (GL) geeft aan dat het college al 
eerder heeft toegezegd dat er een luchtkwaliteitsplan  
wordt voorbereid. Zij vraagt wanneer dit komt? 
 
Wethouder. Van der Meij zegt namens pf. houder  
wethouder Borsboom toe dat dit wordt uitgezocht. 

Voorstel: handhaven M. Borsboom 

8    

Forum Stad en Samenleving 
24 april 2018  

Mevr. Alberts (GL) vraagt naar aanleiding van het  
inmiddels vastgestelde Bijenconvenant of de gemeente Rijswijk zich gaat 
aansluiten bij ‘’Nederland Zoemt’’.  
 
Wethouder mevr. Borsboom antwoordt dat gekeken zal worden  
naar de voorwaarden hiervan en dat het haar verder in eerste instantie 
prima lijkt om zich daarbij aan te sluiten. 
 

Voorstel: handhaven M. Borsboom 
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9    

Forum Stad 5 juni 2018 
 
 
 

De heer Kooy (PvdA) merkt op dat de bewoners uit de  
omgeving van de HBG-locatie zienswijzen hebben  
ingediend op de plannen. Zij hebben nog geen  
antwoorden ontvangen. 
 
Wethouder Borsboom antwoordt dat het plan nog niet  
voldoet aan de gestelde ruimtelijke randvoorwaarden.  
Dit betekent dat het plan aangepast zal worden. 
Als dat gereed is zal de procedure weer gestart worden 
en kunnen omwonende op het gewijzigde plan  
reageren. Toegezegd wordt de raad te informeren als 
zich rond het plan nieuwe ontwikkelingen voordoen. 
  

Voorstel: handhaven M. Borsboom 

10    

Forum Stad 5 juni 2018 De heer Van der Meij geeft aan dat het vorige college  
de motie van BVR heeft uitgevoerd door te onderzoeken 
of een parkeergarage onder de vijver van het Stadhuis 
mogelijk is. Er is geen noodzaak voor de  
garage in de eerste fase van de realisering van het  
Huis van de Stad. Voor de tweede fase is dat nog niet  
te zeggen. De warmte-koude opslag van het  
Huis van de Stad is nu onder de vijver voorzien.  
Wordt geadviseerd om elders in het gebied de opslag 
te realiseren. Hiermee wordt een toekomstige garage 
niet onmogelijk gemaakt. 
 
Wethouder Lugthart zegt toe in de verdere uitwerking 
van de plannen mee te nemen of de  
warmte-koude opslag elders in het gebied geplaatst  
kan worden. 
 

Voorstel: handhaven B. Lugthart 

11.    

Forum Stad 5 juni 2018 
 

Naar aanleiding de discussie over de inkorting van  
buslijn 23 en de vaststelling van de vervoersplannen  
door de MRDH zegt Wethouder Lugthart toe met  
de HTM en de MRDH in gesprek te gaan over het  
aanbod OV in Rijswijk. Doelstelling is om de voorge- 
stelde verslechtering van de dienstverlening terug te  
draaien 
 
 
 

Voorstel: handhaven B. Lugthart 
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12    

Forum Samenleving 5 juni 2018 Mevrouw Bentvelzen verzoekt de evaluatie BUIG-gelden  
voor de raad van 3 juli 2018 toe te zenden 
 
Wethouder Van der Pol zegt toe de evaluatie BUIG- 
gelden voor 3 juli as toe te zenden.  
 

Voorstel: handhaven J. van der Pol 

13    

Forum Stad 5 juni 2018  De heer Weterings vraagt waarom meldingen over  
onveilige verkeerssituaties door hoog groeiend gras zo  
ontzettend langzaam worden opgepakt door de  
gemeente. 
 
Wethouder Borsboom zegt toe uit te zoeken wat  
de reden is dat meldingen niet snel worden opgepakt  
en hierover de raad te informeren 
 

Voorstel: handhaven M. Borsboom 

14    

Forum Stad 5 juni 2018 De heer Van Enk meldt dat bewoners van Endezant  
problemen hebben met een honden uitlaatterrein. Zij  
willen graag in gesprek met de gemeente, maar krijgen 
geen reactie van de gemeente. Gevraagd wordt of de  
wethouder in gesprek kan gaan met de bewoners. 
 
Wethouder Borsboom zegt toe bereid te zijn in gesprek 
te treden met de bewoners voor de zomer. Het honden-  
terrein is een initiatief van bewoners van Endezant 
 

Voorstel: handhaven M. Borsboom 

15    

Forum Samenleving 5 juni 2018 
 
 
 

Mevrouw Besteman (CDA) stelt dat voormalig wethouder  
v.d. Meij toegezegd heeft in de raad dat hij een  
overzicht zal verstrekken van plaats en plekken van  
afval en zwerfafval. 
 

Voorstel: handhaven A. van de Laar 

16    

Forum Samenleving 5 juni 2018 
 
 
 

Wethouder Lugthart zegt richting de heer Veerman (D66)  
toe terug te komen op motie Exploitatie sportvelden  
Hoekpolder met een feitenrelaas.  

Voorstel: handhaven B. Lugthart 



 5 

Overzicht niet afgedane aan- of overgenomen moties  

2014-2018 

Datum  Partij(-en) en onderwerp Voortgang 
 

1 OR  

Raad 
10-11-
16 
 
 
 
 

Onafhankelijk Rijswijk      MOTIE I 
                                                                      
Rijswijk 8 november 2016 
 
Motie: "Exploitatie sportvelden Hoekpolder” 
 
In 2008 werd door de gemeente Rijswijk besloten dat, met het aanleggen  
van het Kunstgras-voetbalveld complex Hoekpolder, vanwege de mogelijke aftrek BTW binnen de 
gemeente Rijswijk het gehele complex door de Stichting  
Exploitatie Hoekpolder van de gemeente Rijswijk gehuurd zou worden. 
Ondanks bezwaren van de verenigingen werd toen toch besloten  
om de verenigingsstatuten zodanig aan te passen dat genoemde BTW  
verrekening mogelijk werd. Mondeling werd door de gemeente  
toegezegd dat wanneer een vereniging niet langer aan zijn financiële 
verplichtingen kon voldoen, de situatie dan opnieuw in overleg bekeken  
zou worden. 
 
De raad van de gemeente Rijswijk in openbare vergadering bijeen, op 8  
november 2016: 
 
Overwegende dat: 
 
-nu de totale veld-huur, ten gevolge van het vertrek, eind juni 2015,  
van VV Hoekpolder, van 11.000 naar 22.000 euro is gestegen; 
-er ondanks herhaald verzoek van de stichting geen enkel inhoudelijk  
overleg met de gemeente heeft plaatsgevonden om, zoals destijds  
mondeling werd overeengekomen, bij het niet langer kunnen voldoen aan  
financiële verplichtingen een overleg te voeren; 
-voetbalvereniging Semper-Altius nu de totale last van het ene op het 
 andere jaar zelf moet opbrengen, hetgeen een lastenverzwaring betekent 
 van 100%; 
-de stichting geen geld meer heeft voor noodzakelijk groot onderhoud; 
-een tweede debacle op het gebied van voetbal in Rijswijk ongewenst is. 
 
Verzoekt de raad uw college: 

Met de stichting Sportpark 
Hoekpolder is al enige tijd het 
gesprek gaande over een 
oplossing. Het college zet dat 
gesprek voort en zal dan in de 
eerstvolgende forum-
vergadering een notitie ter 
bespreking voorleggen. 
 
De heer Jense (Onafhankelijk 
Rijswijk) vraagt de wethouder 
om een advies over de motie. 
 
Wethouder Van Hemert geeft 
aan dat als Onafhankelijk 
Rijswijk de motie aanhoudt, de 
inhoud daarvan wordt 
meegenomen in de verdere 
ontwikkeling. 
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-als gemeente per direct in serieus overleg te treden met de Stichting 
 Exploitatie Hoekpolder, teneinde tot een voor alle partijen bevredigende  
oplossing te komen; 
-zich als gemeente rekenschap te geven van het feit dat betrokken  
Stichting inmiddels geld heeft moeten gebruiken dat door de stichting 
 gereserveerd was voor onderhoud en uitbreiding kleedkamers i.v.m. extra  
toeloop van leden uit RijswijkBuiten, hetgeen ook mogelijk is door het aantal  
voetbalvelden; 
-het inmiddels door Stichting te veel betaalde geld, door de gemeente - in  
eerste instantie - aan de club te retourneren; 
-over het resultaat van bovengenoemd overleg met de stichting de raad  
volledig en tijdig inhoudelijk te informeren. 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Wim Dijkhuizen 
 
Dick Jense 
 
 

2 GL PvdA D66 vdHorst SP GBR  

 
Raad 
10/11/16 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

MOTIE “100% duurzame elektriciteitsinkoop”  

 
De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 8 november 2016,  
Constaterende dat:  
 
In het ‘Klimaatakkoord Gemeenten en Rijk 2007-2011’ gemeenten hebben 
afgesproken vanaf 2015 100% duurzaam in te kopen.  

 

In de ‘duurzaamheidsagenda 2020’ er veel aandacht is voor de transitie naar 
duurzame energie, door o.a. het aandeel duurzame energie van het totale 
energieverbruik te verhogen.  

 

In het ‘Meerjarenactieplan 2016-2018 - bestuurlijke opgave duurzaamheid’ de 
ambitie wordt verwoord om het duurzaam handelen breed in de organisatie te 
verankeren, ook gezien de voorbeeldfunctie die de gemeente op dat gebied heeft, 
en de eigen inkoopcontracten en beleidsafwegingen komende jaren onder de loep 
te nemen.  

 
Voorts constaterende dat:  
De gemeente Rijswijk nog kolenstroom afneemt voor haar eigen 

Motie is ingetrokken na over te 
zijn genomen door het college. 
 
Naar aanleiding van de 
afhandeling van deze zaak is IB 
17 022 aan de raad 
toegezonden. Het contract met 
energieleverancier Engie is na 
heroverweging en overleg met 
de regio alsnog verlengd. 
 
Hiermee is de motie 
afgehandeld. 
Op verzoek van mw. Alberts 
(GL) d.d. 24 april 2018 
wederom op de lijst 
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elektriciteitsgebruik.  

 

- Het contract met energieleverancier Engie (GDF Suez) tot 31 december 2017 
loopt.  

- In 2017 een evaluatie van de huidige  aanbesteding plaatsvindt, waarin 100% 
groene stroom een overweging is.  
 
Van mening zijnde dat:  
- 100% groene stroom geen overweging maar een doelstelling zou moeten zijn.  
 
 
Verzoekt het college van burgemeester en wethouders:  
 
Bij de evaluatie van de huidige aanbesteding in 2017 het huidige contract te 
beëindigen en dus niet te verlengen;  

 

Bij de volgende aanbesteding de levering van duurzaam opgewekte, 100% groene 
stroom inclusief de bijbehorende garanties van oorsprong als voorwaarde op te 
nemen; 

  

In deze aanbesteding voor de gemeente, indien juridisch mogelijk, ruimte te 
behouden voor burgerinitiatieven die ook lokale duurzame groene stroom aan (een 
deel van) de gemeente willen leveren.  
En gaat over tot de orde van de dag.  
 

3 CDA 
 

 

Raad 7-
3-2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Motie Rijswijk Sociaal 
 
De raad van de gemeente Rijswijk, in vergadering bijeen op 7 maart 2017; 
overwegende dat het per 1 januari 2017 ingevoerde parkeerbeleid een negatieve 
invloed heeft op het sociale leven in Rijswijk; 
dat dit mede komt omdat vrijwilligers, leden van verenigingen en mantelzorgers nu 
vaak fors meer parkeergeld kwijt voor het doen van vrijwilligerswerk, het verlenen 
van mantelzorg of voor het uitoefenen van hun hobby; 
het ingevoerde parkeerbeleid drempels opwerpt voor het sociale leven in Rijswijk. 
 
Verzoekt het college: 
om op de kortst mogelijke termijn de situatie rondom de sociale instellingen aan te 
merken als een acuut probleem en met een voorstel te komen dit probleem op te 

Motie is ingetrokken nadat het 
college de motie heeft 
overgenomen. 
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lossen en er zo voor te zorgen dat het sociale leven weer een impuls krijgt;  
en gaat over tot de orde van de dag; 
 
CDA- Fractie – Johanna Besteman  
 

4 Motie OR   

Raad 
7/9-11-
17 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op dinsdag 7 november 2017, 
behandelende de begroting 2018 – 2021, 
 
 
Overwegende; 
 
• dat het college, op aandringen van de raad, herhaaldelijk heeft betoogd 
de eerste uren, ten miste het eerste uur, ‘gratis parkeren’ bij het winkelcentrum In 
de Bogaard serieus te onderzoeken; 
 
• dat bovenbedoeld ‘gratis parkeren’ in de diverse winkelgebieden in 
Rijswijk eindelijk ook is gerealiseerd; 
 
• dat het winkelgebied Oud-Rijswijk geen enkele variant van ‘gratis 
parkeren’ kent en dit de middenstand in een economisch ongelijke positie brengt 
ten opzichte van de andere winkelgebieden die wel een variant van ‘gratis 
parkeren’ kennen; 
 
• dat de argumentatie, “Dat in Oud-Rijswijk altijd al sprake is geweest van 
betaald parkeren” een gezocht argument is. 
 
 
Draagt het college op; 
 
• Op de kortst mogelijke termijn invulling te geven aan de economisch 
gelijke positie van de middenstand in het winkelgebied Oud-Rijswijk ten aanzien 
van gratis parkeren, op een wijze zoals dat nu ook plaatsvindt in de andere 
winkelgebieden in Rijswijk. 
 
En gaat over tot de orde van de dag.  
 
 
Dick Jense 
 
Wim Dijkhuizen 
 
 

Motie is aangenomen door de 
Raad. 
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5. Motie PvdA  

 
7/9 -11-
2017 
 
 

Jongerenwerk 
De Raad, in vergadering bijeen tijdens het Begrotingsdebat op 7 en 9 november 
2017: 
 
Overwegende 
• Dat deze tijd vraagt om goed en robuust jongerenwerk; 
• Dat het budget voor jongerenwerk, zoals ondergebracht bij Stichting Welzijn 
Rijswijk in geen verhouding lijkt te staan tot de output; 
• Dat uit de verantwoording van de stichting niet blijkt hoeveel jongeren in welke 
leeftijdscategorie met welk doel bereikt worden. Zo is het aantal professionele 
jongerenwerkers op de werkvloer dat emotionele en maatschappelijke begeleiding 
verzorgt, zeer beperkt; 
• Dat juist door effectief jeugd - en jongerenbeleid problemen als hanggroep jeugd, 
uitval op school enz. moet worden voorkomen. 
 
Draagt het college op om op korte termijn een evaluatie van het jeugd- en 
jongerenwerk met de Raad en andere betrokkenen te komen waarbij er een 
heldere relatie komt tussen beleidsdoelen, kosten en baten 
En gaat over tot de orde van de dag. 

Motie is aangenomen door de 
Raad 
 
Voorstel: handhaven.  

 
Er is reeds een RIB 
uitgegaan. Voorstel van weth. 
Borsboom in Forum van 24 
april 2018  is de verdere 
uitwerking en kaders te 
bespreken in een eventuele 
nieuw op te richten 
werkgroep Sociaal Domein  

 


